
Finansudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 16. januar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 144
Aktstykke om udmøntning af reserve fra det kulturelle aktstykke 2024

Spørgsmål 3
Vil ministeren redegøre for, hvorfor det er nødvendigt ekstraordinært at tilføre flere midler 
til Scenit, herunder om der har været en stigning i kommunernes indkøb af scenekunst
forestillinger, som retfærdiggør udmøntningen af ekstra midler til Scenit.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ole Birk Olesen (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ole.Birk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Simon Kollerup
formand
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Offentligt
Aktstk. 144 - § 21 Spørgsmål 3
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